
Komisia životného prostredia a verejného poriadku 
 
 
 
 Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia komisie zo dňa 08. 08. 2018 
prítomný: podľa prezenčnej listiny 

program: podľa pozvánky 
 
 
K  bodu 1 ) 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol Doc. Ing. Michal Stričík, PhD., predseda komisie.  Následne boli  
prerokované body podľa schváleného programu. 
 
K bodu 2 )  
- JUDr. Vladimír JURIČKO, riaditeľ obvodného pozemkového úradu Michalovce informoval komisiu 
obšírne o stave využitia lesa Biela Hora, kde vek lesa je 120 rokov a je potrebné ho obnovovať. Les 
v zmysle zákona o lesoch  je v súčasnosti  „ hospodárskym lesom “, ktorý je majetkom dvoch vlastníkov  
o výmere cca 60 hektárov. Ťažba drevnej hmoty v lese prebieha nerovnomerne, plánom je za decénium 
/2010-2019/ vyťažiť  5610 m3 drevnej hmoty. Stále platí zásada dodržiavania reprodukcie lesa, čo 
znamená  v podstate „ vyrúbem- zasadím“. V lese  Biela Hora boli a sú  štátnymi orgánmi vykonávané 
kontroly, kde boli určité výhrady k zalesňovaniu územia, ktoré bolo zasiahnuté výrubom a boli prijaté 
opatrenia  na zalesňovanie plochy. Hospodárenie lesa Biela Hora je v súlade s plánom starostlivosti o les. 
V zmysle Ústavy SR poľnohospodárska a lesná plocha sú národným bohatstvom a treba si ho uchovať.   
V diskusií potom JUDr. JURIČKO odpovedal na niektoré otázky členov komisie k lesoparku Biela Hora 
a k mestskému lesu Oreské. 
 
K bodu 3 ) 
- komisia vyjadrila spokojnosť so stavom verejného poriadku vo VO č. 5, 
- predseda komisie Doc. Ing. Michal STRÍČIK PhD. poukázal na potrebu lepšej starostlivosti o cintorín 
Biela Hora, kde je potrebné dosadiť chýbajúce tuje popri oplotení areálu, nakoľko to vizuálne a esteticky 
kazí a narušuje celkový vzhľad areálu. 
- PhDr. Marta HORŇAKOVÁ poukázala na potrebu orezania okrasných kríkov / tují / od spodu pri jazierku 
materiálová jama, nakoľko sa pod nimi  zbytočne hromadí drobný odpad a ďalej na značne zarastený 
panelový chodník v zadnej časti sídl. SNP, ktorý často využívajú občania bývajúci v tejto časti. 
 
K bodu 4 ) 
- MUDr. Dušan GODA kriticky vystúpil k starostlivosti o mestský les Oreské, kde poukázal na 
nedodržiavanie nájomnej zmluvy firmou, ktorá má les v prenájme, nezákonnú  ťažbu drevnej hmoty a jej 
následný predaj „pod rukou“, neracionálnu nájomnú zmluvu o lese Oreské s mestom Michalovce, 
 vykonávanie trestnej činnosti, celý les sa devastuje a nemá lesného hospodára.   
- JUDr. Vladimír JURIČKO v diskusií informoval komisiu, že v mestskom lese Oreské /136 hektárov 
plochy/  kde vlastníkom je mesto Michalovce a užívateľom firma  sa kontroly vykonávajú, v zmysle 
Zákona o lese  je  tam spracovaný Hospodársky plán, je tam spracovaný Plán starostlivosti o les.   
- viacerí členovia komisie upozorňovali na potrebu prehodnotiť platnosť nájomnej zmluvy z dôvodu 
ekonomickej neefektívnosti pre mesto Michalovce. 
 
Členovia komisie sa zhodli, že: 
- zasadnutie komisie sa bude konať v stredu 12. 09. 2018 so začiatkom o 15:00 hod. 

( miesto zasadnutia komisie bude spresnené ), 
- do programu zasadania bude doplnený bod o stave využitia mestského lesa Oreské, 
- pozvánky s programom zasadnutia budú zaslané elektronickou poštou. 
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Bolo prijaté uznesenie: 
k o m i s i a   b e r i e   n a  v e d o m i e :  
-   program rokovania komisie na mesiac september 2018,  
 
o d p o r ú č a : 
-  na zasadnutie komisie v mesiaci september 2018 prizvať zástupcu OkÚ/pozemkový odbor Michalovce, 
ktorý podá komisií informáciu  o stave využitia lesa Oreské, 
 
u k l a d á :  
-     zápisnicu z komisie predložiť na sekretariát prednostu MsÚ Michalovce. 
 
T:  po zasadnutí komisie 
Z:  zapisovateľ 
 

Ing. Ján Antal      Doc. Ing. Michal Stričík PhD. 
  zapisovateľ             predseda komisie 
 
 


